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  Predsedniku Nacionalnog saveta
    Stav Saveza bačkih Bunjevaca o daljem radu 
Nacionalnog saveta
    

  

    Stav ne iznosimo javno jer ne želimo da polemišemo i da dalje nanosimo štetu celoj
zajednici, bez obzira na iznete uvrede, neistine i neargumentovana prozivanja od strane
pojedinih članova Nacionalnog saveta, a pre svega na račun predsednika SBB.

  

    Mi smatramo da ovaj sadašnji sastav Nacionalnog saveta više nema kapacitet da na ozbiljan
način odgovara svojim obavezama, da su sukobi duboki i da su rezultat različitog shvatanja
načina rada, organizacije, kao i mesta i uloge Nacionalnog saveta danas, u odnosu na neko
ranije vreme.

  

   Savez bačkih Bunjevaca ne može i neće odustati od svojih osnovnih principa, koji su jasno
definisani u objavljenoj „ Platformi “, a koji se ogledaju u potrebi da se profiliše politički interes
bunjevačke zajednice i da se taj interes ostvaruje pod bunjevačkim imenom. To takođe
podrazumeva i saradnju sa onim političkim činiocima koji danas imaju uticaj i koji su spremni da
taj uticaj koriste da bi se ostvarili najvažniji ciljevi i potrebe bunjevačke zajednice koji su u
„Platformi“ navedeni. Mi budućnost i opstanak Bunjevaca kao samostalne nacionalne manjine u
Srbiji vidimo kroz stvaranje institucija i ustanova u skladu sa zakonom. Rad udruženja na
negovanju kulture, pisme, igre i drugo je neophodan ali ne dovoljan. Više puta to smo jasno
objašnjavali na primeru Šokaca. Žao nam je ako to većina članova Nacionalnog saveta danas
ne razume.

  

   Ne želimo više da vodimo polemiku sa nekim „ligaškim Bunjevcima“, „jugoslovenskim
Bunjevcima“, Bunjevcima sa „hrvatskim papirima“, i da gubimo vreme i živce na prazna
nadmudrivanja.

  

Savez bačkih Bunjevaca ima jasan stav:
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- jedini ispravan put za oporavak Nacionalnog saveta, a time i za opstanak bunjevačke
nacionalne zajednice, kao samostalne nacionalne manjine u Srbiji, jesu novi izbori za
Nacionalni savet. Što pre to bolje! Nastavak rada Nacionalnog saveta u sadašnjem okruženju,
bilo bi samo produženje agonije na štetu svih nas.

  

Članovi Nacionalnog saveta birani na listi SBB ponašat će se u skladu sa gore navedenim.

  

Subotica, 24. 04. 2013. godine

  

Predsednik SBB
Mirko Bajić    
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